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                                                                                                 Krobia, dnia 23 stycznia 2013 r. 

 
 

                              P R O T O K Ó Ł    Nr   XXXI/2013 
  
                  z   XXXI sesji  Rady  Miejskiej  w K r o b i ,  
                  w dniu  17 stycznia 2013 r. w ZSOiZ w Krobi     
=========================================================  
                   godzina rozpoczęcia :    16.30 
                    godzina zakończenia :    17.45  
                    Na ogólną liczbę 15 osobowego składu Rady w sesji uczestniczyło 14 radnych,   

nieobecny radny Krzysztof Perdon.  
                 Ponadto w sesji uczestniczyli :   

              ====================== 
     1.   Czwojda Sebastian          - Burmistrz Krobi.       

                   2.   Szablewska Katarzyna    - Sekretarz Gminy. 
                   3.   Zawieja Karol                  - radca prawny. 
                   4.   Sołtysi Gminy Krobia.                  
                   5.   Zaproszeni goście, przedstawiciele organizacji i zakładów pracy.                    
 

                    Porządek obrad sesji :   
              ======================= 
1. Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XXX sesji.  
4. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji.  
5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   

w okresie międzysesyjnym. 
7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  
8. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie : 

 a) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Krobi,   
 b) przyjęcia  regulaminu  utrzymania  czystości  i  porządku  na terenie Gminy Krobia,  
 c) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013.   
  9. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
10. Wolne głosy i wnioski.  
11. Zakończenie.  

 

Sesji przewodniczył przewodniczący Rady Miejskiej Ireneusz Jóźwiak. 
 

Ad. 1 Otwarcie i sprawdzenie obecności radnych.   
Przewodniczący Rady powitał radnych, pracowników Urzędu oraz pozostałych 
zaproszonych gości.  Powitał również nowego Kierownika Posterunku Policji w Krobi 
mł.asp. Błażeja Horałę, dotychczasowy kierownik W. Przybylak został z-cą Naczelnika 
Wydziału Kryminalnego Komendy Powiatowej Policji w Gostyniu.  
Na podstawie listy obecności stwierdzono, że na sali znajduje się 14 radnych,  nieobecny 
radny K. Perdon, wobec czego sesja jest prawomocna do podejmowania uchwał.   
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      Ad. 2 Przedstawienie porządku obrad. 
      Przewodniczący Rady przedstawił porządek obrad sesji.  
       
      Ad. 3 Przyjęcie protokołu z XXX sesji.       
      Protokół z XXX sesji przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  
       
      Ad. 4 Odpowiedzi na interpelacje i zapytania z poprzednich sesji. 

Burmistrz : wpłynęła odpowiedź WZDW na interpelację radnego K. Perdona                                  
dot. bezpieczeństwa przejazdu na drodze nr 434.  
 

     Ad. 5 Interpelacje i zapytania radnych.    
     E. Dopierała : czy jest już koncepcja zagospodarowania pomieszczeń po byłym Ośrodku 

Zdrowia w Krobi oraz pomieszczenia po Pogotowiu Ratunkowym? 
     M. Szpurka : mieszkańcy Chwałkowa zwrócili się w sprawie topoli, które rosną przy drodze 

powiatowej na wysokości firmy Sorelpol. Było już w tym miejscu kilka wypadków, drzewa 
rosną tak blisko drogi, a przede wszystkim ich korzenie podnoszą asfalt. Proszę o 
interwencję w tej sprawie. 

      L. Bem : remontowano plac targowy, czy planowany jest remont schodów zejściowych             
od ul. Poznańskiej ponieważ są w bardzo złym stanie? 

      G. Skrobała : 1. Sprawa dot. wycinku drzew przy drodze z Nieprtu do Gogolewa                          
i z Niepartu poprzez Dębinę do drogi wojewódzkiej nr 434. Krzewy rozrosły się prawie do 
połowy tej drogi, także ruch od wiosny do późnej jesieni jest tam ograniczony i zagraża 
bezpieczeństwu. Poza tym dwa pojazdy trudno się mieszczą na szerokości tej drogi                       
i powoduje to uszkodzenie pojazdów. 

     2. Sprawa dot. drogi gminnej wzdłuż biegnącej wzdłuż fosy w Gogolewie. Tam również 
krzewy wymagają podcięcia żeby nie wchodziły na drogę, bądź też zupełnego wycięcia. 
Stan tej drogi wymaga również remontu, jest to piękne miejsce w Gogolewie ale bardzo 
zaniedbane. Pierwsza czynnością, którą należałoby wykonać to wycięcie tych krzewów.  

     Znak drogowy w Nieparcie, który informuje, że szkoła jest w pobliżu został w ostatnich 
dniach prawdopodobnie uszkodzony przez pojazd i wymaga on ponownego uruchomienia              
i postawienia. 

     H. Urbański : kierowcy zgłaszają, że wyjazd z ul. Grunwaldzkiej na drogę krajową jest 
bardzo utrudniony, ponieważ jest tam duża wyrwa pomiędzy krawężnikiem a jezdnią                    
i proszą o interwencję w tej sprawie. 

     L. Bem : wyjazd z ul. prof. J. Zwierzyckiego na ul. Kobylińską jest bardzo utrudniony, kiedy 
pojazdy stoją na parkingu przed szkołą, utrudniona jest widoczność pojazdów jadących od 
strony Pępowa. Jest to droga powiatowa i konieczne byłoby w tym miejscu zamontowanie 
lustra.  

     R. Szulc : jadąc z Pudliszek do Karca zauważyłam, że wycinane są krzewy. Czy na odcinku 
Krobia Pępowo też mogłoby być usunięte krzewy, ponieważ na tym odcinku rowy są bardzo 
zarośnięte.     

     Ad. 6 Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej o działaniach podejmowanych                   
w okresie międzysesyjnym.  

     5.01. Uczestniczyłem w Spotkaniu Noworocznym w Poznaniu na zaproszenie Marszałka 
Sejmiku i Wojewody Wielkopolskiego.  
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      6.01. Radni uczestniczyli w uroczystości upamiętniającej 94-rocznicę Wybuchu Powstania 
Wielkopolskiego.  

      9.01. Za p. Przewodnicząca Genowefa Skrobała byłem gościem III Gminnego Konkursu 
Kolęd i Pastorałek w ZSPiG w Krobi.   

      Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy uczestniczył w zebraniu 
Stowarzyszenia „Nasz Dom”. 

     10.01. Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy w/s rozpatrzenia skargi p. Haliny 
Pieniężnej na działalność Burmistrza Krobi.  

     14.01. Posiedzenie Komisji Budżetu dla rozpatrzenia projektu uchwały w/s zmian budżetu                 
i zmian w budżecie na 2013 rok oraz wydania opinii. 

     17.01. Posiedzenie Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy dla przygotowania stanowiska dla 
projektu uchwały w/s skargi na działalność Burmistrza Krobi.  

     Ad. 7. Sprawozdanie z działalności Burmistrza w okresie międzysesyjnym.  
Sprawozdanie przedstawił Burmistrz, stanowi ono załącznik nr 1 do protokołu.  
 

Ad. 8  Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie :  
a)  rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Krobi.  
Projektu uchwały i uzasadnienie przedstawił Przewodniczący Rady Miejskiej.  
Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak przedstawił stanowisko 
komisji w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Krobi.  
Uchwałę Nr XXXI/250/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 17 stycznia 2013 r.                       
w sprawie  rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Krobi;  przyjęto większością 
głosów, 13 za, 1 wstrzymujący  (E. Dopierała), głosowało 14 radnych, skargę uznano                   
za bezzasadną. 
b) przyj ęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Krobia. 
Projekt uchwały, uzasadnienie i pozytywną opinię Państwowego Powiatowego Inspektora 
Sanitarnego w Gostyniu oraz autopoprawkę do projektu uchwały stanowiącą załącznik                 
nr 2 do protokołu przedstawił Naczelnik WIGP. 
Naczelnik WIGP : projekty uchwał będą głosowane przez Zgromadzenie Związku 
Międzygminnego i opłaty mają wynosić w przypadku odpadów nie segregowanych 18 zł od 
mieszkańca a segregowanych 10 zł od mieszkańca, natomiast do nieruchomości 
niezabudowanych, na których funkcjonują zakłady usługowe, handlowe, rzemieślnicze jest 
to kwota, która odpowiada poszczególnej wielkości pojemników, zgodnie z przeliczeniem 
podanym w regulaminie tj. 120 l pojemnik do 10 pracowników zatrudnionych w firmie, 
czyli opłata wyniesie 26 zł od odpadów niesegregowanych i 17 zł segregowanych. 
Mieszkańcy oraz właściciele firm będą w formie deklaracji określać liczbę osób 
zobowiązanych do uiszczania opłaty. Zwróciliśmy się do radcy prawnego o interpretację 
problemu dot. rozwiązywania umów. W związku z tym, że opinie są rozbieżne najlepiej 
będzie umowy te wypowiadać i to też dołączymy do kampanii informacyjnej, która zostanie 
dla mieszkańców przygotowana. Odnośnie mieszkańców, którzy nie uzbierają odpowiedniej 
ilości odpadów segregowanych np. szkła, to nie będzie żadnych sankcji karnych jeśli nie 
będzie miał takich odpadów. Firma w specyfikacji będzie miała obowiązek odbierać jeden 
raz w miesiącu szkło. Zobowiązanie do segregacji będzie weryfikowane w inny sposób. 
Mają zostać wprowadzone do specyfikacji dla firmy w przetargu zapisy, które będą mówić o 
tym, że czasowej kontroli podlegać będzie kubeł na odpady nie segregowane. Jeśli w tym 
kuble będą odpady, które mogły by być wysegregowane dla tych osób, które się na to 
zdeklarowały to wówczas opłata zostaje podwyższona do 18 zł.      
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Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Rozwoju Gminy Ł. Kubiak : komisja obradowała                 
w dniu dzisiejszym, również w zakresie autopoprawki i projekt uchwały zaopiniowała 
jednogłośnie pozytywnie.  
Przewodniczący Rady : ile kosztuje odbiór 1 tony odpadów i jaka jest kwota opłaty 
marszałkowskiej ? 
Naczelnik WIGP : koszt odbioru za 1 tonę wynosi 226 zł, natomiast kwotę opłaty 
marszałkowskiej podam na kolejnym spotkaniu.      
Przewodniczący Rady : ile od 1 lipca będą kosztowały naszą parafię śmieci? 
Naczelnik WIGP : brak takiej pozycji dla obliczenia wprost na podstawie regulaminu.  
Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.               
Uchwałę Nr XXXI/251/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 17 stycznia 2013 r. w sprawie 
przyjęcia regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Krobia; przyjęto 
jednomyślnie,  głosowało 14 radnych. 
c) zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013. 
Projekt uchwały i uzasadnienie oraz autopoprawkę stanowiącą załącznik nr 3 do protokołu, 
przedstawił Sekretarz Gminy.  
Przewodniczący Komisji Budżetu L. Bem : komisja obradowała w dniu 14.01.br.                  
i po przeanalizowaniu projekt uchwały oraz autopoprawkę zaopiniowała jednogłośnie 
pozytywnie, przy nieobecności jednego członka komisji.  
Zgłoszoną autopoprawkę przyjęto jednomyślnie, głosowało 14 radnych.  
Uchwałę Nr XXXI/252/2013 Rady Miejskiej w Krobi z dnia 17 stycznia 2013 r. w sprawie  
zmian budżetu i zmian w budżecie Gminy Krobia na rok 2013; przyjęto jednomyślnie,  
głosowało 14 radnych. 
 

Ad. 9  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania.    
Burmistrz : odpowiadając w sprawie budynku Przychodni, to nie ma koncepcji 
zagospodarowania, nie ma też wniosku jakiegokolwiek podmiotu zainteresowanego 
wydzierżawieniem tych obiektów.  Jeśli chodzi o pomieszczenia Pogotowia Ratunkowego                
i jego wykorzystania, był wniosek, postulat ze strony szpitala w Gostyniu aby ten obiekt był 
na ewentualne potrzeby Pogotowia Ratunkowego. Chcieli przystąpić do przetargu i wskazać 
ponownie lokalizację garażowania pojazdu i ratowników, lecz wycofali się z tego 
przedsięwzięcia. 
Odnośnie zadrzewienia przy drodze w Chwałkowie zwrócimy się do zarządcy drogi 
powiatowej. 
Odnoście kwestii remontu schodów, to prace zagospodarowania terenu przy placu targowym 
trwają, także pewne przedsięwzięcia w miarę możliwości będą realizowane. 
Do zarządcy drogi zwrócimy się w sprawie zakrzaczenia przy drodze w Nieparcie, odnośnie 
stanu drogi gminnej w Gogolewie to przyjrzymy się tej sprawie. 
Również kwestię znaku drogowego w Nieparcie skierujemy do zarządcy drogi.   
Niedogodności na drodze 434 występują i realna poprawa będzie po wyłonieniu nowego 
wykonawcy w celu dalszej kontynuacji przebudowy tej drogi. Zwrócimy się do zarządcy 
drogi z informacją o konsekwencje istnienia tej dziury. 
Kwestie skrzyżowania przy ul. Kobylińskiej zwrócimy się do PZD o rozważenie możliwości 
zamontowania tam lustra. 
Również sprawę wycinki krzewów przy drodze w Potarzycy przekażemy wg właściwości do 
PZD.  
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Ad. 10  Wolne głosy i wnioski.   
J. Gałęzewski : przedstawił p. Burmistrz w swoim sprawozdaniu o spotkaniach                              
z dyrektorem PKP i spółce gazowniczej, proszę o informację czego dotyczyły te spotkania.  
Burmistrz : spotkanie z Zarządem Spółki Gazowej zarządzającej nieruchomościami, to 
działania podjęte przede wszystkim przez stowarzyszenie utworzone na terenie Krobi. 
Nagłośnienie tego tematu przyczyniło się do większej woli ze strony zarządcy tego obiektu 
do przekazania go Gminie. Stanowisko na dzień dzisiejszy jest takie, że nie przekażą tego 
nieodpłatnie, natomiast zmieniła się wartość i cena ewentualnej sprzedaży oraz kosztów 
przystosowania i usunięcia dołów posmołowych i zagrożeń środowiskowych, które 
występują na tym terenie. Kwota po skorygowaniu niezbędnych kosztów rekultywacji tych 
składowisk wynosi 86 tys. zł. Doprowadzenie do sytuacji przekazania nieodpłatnie tego 
obiektu wydaje się rzeczywiście bardzo trudne, jest to podmiot prywatny, nie przewiduje 
takiej ścieżki rozwiązania tego problemu. Wydaje mi się, że cena w stosunku do tej 
wartości, określanej w latach poprzednich  jest możliwa do zaakceptowania przez samorząd.    
W konsekwencji tej oferty, propozycji na najbliższej sesji przedstawię projekt uchwały               
w sprawie wyrażenia zgody na zakup. 
Natomiast sprawa dot. przejęcia linii kolejowej, to stanowisko PKP jest takie, że 
podtrzymuje kwestie, że chciałoby przekazać całą infrastrukturę wszystkim podmiotom, 
wszystkim samorządom. W celu przyspieszenia tego tematu zaproponowałem rozdzielenie 
tych działań i przekazania tych odcinków niezależnie Gminom, które są zdeterminowane do 
tego żeby je przejąć i mają taką wolę i chcą to robić w sposób czasowo niezależny, pomimo, 
że ta koncepcja jest kompleksowa. Inny temat, który też poruszano, to kwestia zawarcia 
porozumienia przekazania nieruchomości przez PKP nieodpłatnie Gminie Krobia. Z naszej 
strony przejęlibyśmy zobowiązanie do dokonania wyceny tej nieruchomości. W przypadku 
nie dojścia do skutecznego przekazania tej nieruchomości PKP zobowiązane byłoby do 
zwrotu poniesionych przez nas nakładów. Aktualnie będziemy analizować to pod względem 
prawnym i możliwe, że w lutym taką propozycję Państwu przedstawię. 
J. Gałęzewski : jaki byłby koszt rekultywacji terenu gazowni? 
Burmistrz : kwota ta wyniosłaby ok. 180-190 tys. zł.   
R. Guderski, mieszkaniec Krobi : pytanie dot. tematu śmieci, ponieważ na pewno wielu 
mieszkańców interesowałoby na jakiej podstawie będzie określana liczba osób mieszkańców 
w danym domu, ponieważ nie ma obowiązku meldunkowego.   
Burmistrz : kwestie te regulują odpowiednie przepisy, czyli na podstawie deklaracji 
składanych przez mieszkańców. 
M. Szpurka : obecny jest nowy Kierownik Posterunku Policji w Krobi, prosiłbym                       
o przedstawienie swojej osoby. 
B. Horała : zostałem p.o. Kierownika Posterunku Policji w Krobi i myślę, że tak jak 
dotychczas współpraca z samorządem będzie na takim samym poziomie, albo jeszcze 
lepszym. Zapraszam do Posterunku w godzinach urzędowania bądź telefonicznie aby 
zgłaszać problemy.       
Ad. 11 Zakończenie obrad  sesji. 
Przewodniczący Rady Miejskiej: dziękuję wszystkim osobom, które sesję przygotowały, 
dziękuję wszystkim za przybycie i zamykam XXXI sesję Rady Miejskiej w Krobi. 
     
   Protokół sporządziła :                                                  
       Aurelia Sikorska    


